
1 

 

Protokół nr XXXVII/22 z sesji zdalnej Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 

9 lutego 2022 r. 

Ad. 1 Otwarcie obrad i stwierdzenie wymaganego kworum. 

Obrady XXXVII zdalnej sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VI kadencji otworzył  

o godz. 1300 Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego Paweł Sadza.  

Następnie powitał wszystkich radnych (zał. nr 1 do prot. – lista obecności 

radnych) oraz Kierowników, Dyrektorów i Naczelników uczestniczących w dzisiejszej 

sesji oraz wszystkich tych, którym sprawy samorządu są bliskie. Następnie 

poinformował, iż zgodnie z par. 18 ust. 2a Statutu Powiatu obrady Rady są 

transmitowane i utrwalane za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Z kolei 

przebieg sesji zostanie zarejestrowany na karcie CF (compact flash), nagranie 

 to stanowić będzie załącznik do protokołu. Kolejno poinformował również, iż obrady 

odbywać się będą zgodnie z klauzulą informacyjną dotyczącą obowiązku 

informacyjnego RODO w sprawie nagrywania przebiegu sesji Rady Powiatu 

Pszczyńskiego. Kolejno poprosił radnych o potwierdzenie swojej obecności 

na oprogramowaniu Esesja. Następnie przekazał, że ustawowy skład Rady wynosi 

23 radnych i na podstawie potwierdzeń uczestnictwa, w sesji zdalnej uczestniczy 

23 radnych. Następnie przekazał, że liczba ta stanowi kworum, co umożliwia 

podejmowanie prawomocnych uchwał. Podał, że wszyscy radni otrzymali porządek 

obrad (zał. nr 2 do prot.), w związku z tym zapytał, czy ktoś z radnych, bądź 

Zarządu zgłasza konieczność jego uzupełnienia? Wobec braku chętnych do zabrania 

głosu przekazał, że obrady sesji odbędą się zgodnie z porządkiem obrad, 

przekazanym w terminie 7 – dniowym. 

Ad. 2 Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 26 stycznia 2022 r. 

Prowadzący obrady przystąpił do realizacji punktu 2 porządku obrad, tj. przyjęcia 

protokołu z XXXVI sesji Rady z dnia 26 stycznia 2022 r. Poinformował, że do dnia 

dzisiejszej sesji, nikt z radnych nie złożył wniosku o dokonanie zmian w zapisie 

protokołu wyłożonym do wglądu. W związku z powyższym zapytał radnych, czy ktoś 

chciałby, to uczynić w dniu dzisiejszym? Przypomniał, że zgodnie z par. 11, ust.1a 

Statutu Powiatu głosowania jawne na sesjach Rady odbywają się za pomocą 

urządzeń umożliwiających sporządzenie i utrwalenie imiennego wykazu głosowań 

radnych, czyli za pomocą tabletów. Wobec braku chętnych do zabrania głosu, poddał 

pod głosowanie imienne, projekt protokołu z XXXVI sesji Rady Powiatu 

(podczas głosowania zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 3 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 23 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 0 głosów 

Przewodniczący Rady stwierdził, że w wyniku głosowania, powyższy protokół został 

przyjęty pozytywnie jednogłośnie przez Wysoką Radę. 

Ad. 3 Sprawozdanie Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący Rady poinformował, że punkt 3 porządku obrad dotyczy 

sprawozdania  Starosty z pracy Zarządu w okresie międzysesyjnym, po czym 

poprosił p. Starostę o jego przedstawienie. 

Starosta Pszczyński Barbara Bandoła przedstawiła sprawozdanie z pracy Zarządu 

Powiatu Pszczyńskiego w okresie od dnia 26 stycznia do dnia 8 lutego 2022 r.  

(zał. nr 4 do prot.). Poza treścią sprawozdania odczytała apel do mieszkańców 

Województwa Śląskiego będący złącznikiem do Uchwały Nr VI/40/7/2022 Sejmiku 

Województwa Śląskiego w z 24 stycznia 2022 r. (zał. nr 5 do prot.). 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś z radnych zgłasza pytania do 

przedmiotowego sprawozdania, wobec ich braku, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 4 Rozpatrzenie projektów uchwał oraz podjęcie uchwał. 

Przewodniczący Rady przekazał, że punkt czwarty porządku obrad dotyczy 

rozpatrzenia projektów uchwał Rady Powiatu oraz ich podjęcia. 

Ad. 4.1) 

Prowadzący obrady przekazał, iż pierwszy projekt uchwały dotyczy rozpatrzenia 

petycji, która wpłynęła do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 23 grudnia 

2021 r., po czym poprosił o przedstawienie opinii przez wszystkie Komisje Stałe 

Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 3 lutego 2022 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 7 lutego 2022 r. (zał. nr 7 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 7 lutego 2022 r. (zał. nr 8 do prot.). 
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Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji, która wpłynęła do Rady Powiatu Pszczyńskiego w dniu 23 grudnia 

2021 r. i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania zdalnego 

obecnych było 23 radnych) (zał. nr 9 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 22 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 1 głos 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Uchwała Nr XXXVII/323/22 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie rozpatrzenia petycji, która wpłynęła do Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w dniu 23 grudnia 2021 r., została przyjęta pozytywnie większością 

głosów przez Radę Powiatu (zał. nr 10 do prot.). 

Ad. 4.2) 

Prowadzący obrady przekazał, iż kolejny projekt uchwały dotyczy zmian budżetu 

Powiatu Pszczyńskiego na 2022 rok, po czym poprosił o przedstawienie opinii  

przez wszystkie Komisje Stałe Rady Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 3 lutego 2022 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 7 lutego 2022 r. (zał. nr 7 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 7 lutego 2022 r. (zał. nr 8 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie zmian 

budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2022 rok i poddał go pod głosowanie imienne  

(podczas głosowania zdalnego obecnych było 23 radnych) (zał. nr 11 do prot.). 
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Głosowanie: 

za - 22 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 1 głos 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/324/22 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmian budżetu Powiatu Pszczyńskiego na 2022 rok,  

została przyjęta pozytywnie większością głosów przez Radę Powiatu (zał. nr 12 

do prot.). 

Ad. 4.3) 

Prowadzący obrady przekazał, iż ostatni projekt uchwały dotyczy zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2022 - 2030, 

po czym poprosił o przedstawienie opinii przez wszystkie Komisje Stałe Rady 

Powiatu. 

Przewodniczący Komisji Finansów Waldemar Lipus odczytał pozytywną opinię 

Komisji z dnia 3 lutego 2022 r. (zał. nr 6 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska Zdzisław 

Grygier odczytał pozytywną opinię Komisji z dnia 7 lutego 2022 r. (zał. nr 7 do prot.). 

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Michał Pudełko odczytał pozytywną 

opinię Komisji z dnia 7 lutego 2022 r. (zał. nr 8 do prot.). 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył dyskusję nad projektem uchwały, wobec 

braku chętnych do zabrania głosu, odczytał projekt uchwały w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2022 – 2030 

i poddał go pod głosowanie imienne (podczas głosowania zdalnego obecnych 

było 23 radnych) (zał. nr 13 do prot.). 

Głosowanie: 

za - 22 głosy 

przeciw - 0 głosów 

wstrzymało się - 1 głos 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała Nr XXXVII/325/22 Rady Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2022 - 2030, została przyjęta pozytywnie większością 

głosów przez Radę Powiatu (zał. nr 14 do prot.). 
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Ad. 5 Odpowiedzi na interpelacje. 

Przewodniczący Rady przekazał, że piąty punkt porządku obrad dotyczy odpowiedzi 

na interpelacje. Poinformował, że na ostatniej sesji zostały złożone dwie interpelacje 

przez radnego Alojzego Wojciecha oraz radnego Zdzisława Grygiera. Ponadto 

do Biura Rady wpłynęło uzupełnienie odpowiedzi na interpelację radnego  

Mariana Szwarca z dnia 15 grudnia 2021 r. W związku z powyższym zapytał,  

czy otrzymane odpowiedzi wymagają doprecyzowania?  

Radny Alojzy Wojciech podziękował za odpowiedź udzieloną na interpelację.  

Przekazał, że jego zdaniem po rozpatrzeniu spraw przez Powiatowy Zarząd Dróg  

w Pszczynie i Policję jego interpelacja zostanie uwzględniona. Dodał, że na drogach 

powiatowych niebezpieczeństwo dla pieszych, czy rowerzystów jest większe,  

niż na drogach wojewódzkich. 

Przewodniczący Rady przekazał, że zgadza się z przedmówcą. 

Radny Zdzisław Grygier podziękował za przesłanie jego interpelacji do Zarządu Dróg 

Wojewódzkich i czeka na odpowiedni tego wynik. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady, 

zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 6 Interpelacje i zapytania radnych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że ten punkt porządku obrad dotyczy składania 

interpelacji i zapytań przez radnych. Przypomniał, że zgodnie z par. 20 ust. 4 Statutu 

Powiatu interpelacje i zapytania składane są na piśmie do Przewodniczącego Rady,  

który przekazuje je niezwłocznie Staroście. Starosta, lub osoba przez niego 

wyznaczona, jest zobowiązana udzielić odpowiedzi na piśmie nie później niż 

w terminie 14 dni od dnia otrzymania interpelacji lub zapytania. W obecnej sytuacji, 

po zgłoszeniu na dzisiejszej sesji interpelacji, bądź zapytania, proszę o ich 

niezwłoczne przesłanie drogą elektroniczną do Biura Rady Powiatu. Wobec 

powyższego zapytał, czy ktoś z radnych wyraża chęć na ich złożenie? 

Radny Aleksander Malcher przekazał, że chciałby się odnieść do odpowiedzi 

otrzymanej od Urzędu Miejskiego w Pszczynie odnośnie zapytania Komisji 

Gospodarki, Rolnictwa i Ochrony Środowiska dot. prac wykonywanych przy drodze 

933 w związku ze ścieżką rowerową. 

Przewodniczący Rady przekazał, że jak najbardziej, bowiem jest to miejsce na 

składanie zapytań, więc może to być zapytanie. 
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Radny Aleksander Malcher poinformował, że zapoznał się z informacją, która 

przyszła z Urzędu Miejskiego podpisana przez Wiceburmistrza i musi stwierdzić,  

że jest to nieprawda, co w niej pisze. Dodał, że osobiście był na miejscu budowy  

z rolnikami, w tym również dziś i nie ma tam żadnych podłączeń, jak to wynika  

z otrzymanego pisma, do infrastruktury, która została nowostworzona odwodnienia 

drogi, bowiem nie da się tego zrobić, gdyż pola są dużo niższe, niż rura, która tam 

biegnie. Przekazał, że nie wie, skąd znalazły się takie informacje w otrzymanym 

piśmie, bowiem jest to nieprawdą i jego zdaniem urzędnicy Miasta powinni dokładnie  

zapoznać się z sytuacją, która tam jest i wtedy dać prawdziwą odpowiedź, bowiem 

ta odpowiedź jest nieprawidłowa i nieprawdziwa. 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby odpis dzisiejszego protokołu został 

przekazany przez Zarząd Powiatu do Urzędu Miejskiego w Pszczynie. Wobec braku 

dalszych chętnych do zabrania głosu, zamknął ten punkt porządku obrad. 

Ad. 7 Wnioski i oświadczenia radnych. 

Przewodniczący Rady zapytał, kto z radnych zgłasza jakieś wnioski, czy 

oświadczenia? 

Radny Roman Bańczyk przekazał, że chciałby się odnieść do prośby radnego 

Alojzego Wojciecha złożonej na ubiegłej sesji, kiedy wystąpił do Komisji Rewizyjnej 

z prośbą o wyjaśnienie ze Skarbnikiem Powiatu zastrzeżeń dot. projektu Wieloletniej 

Prognozy Finansowej.   

Przewodniczący Rady poprosił radnego Mariana Szwarca o wyłączenie mikrofonu. 

Radny Roman Bańczyk kontynuując przekazał, że  zastrzeżenia dotyczyły projektu 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego na lata 2023-2030, 

zawarte w uchwale Regionalnej Izby Obrachunkowej z 25 listopada 2021 r. 

w sprawie opinii o przedłożonym przez Zarząd Powiatu Pszczyńskiego projekcie 

uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Pszczyńskiego. 

Poinformował, że w dniu 3 lutego br. na posiedzenie Komisji Rewizyjnej zaproszony 

został p. Skarbnik. Członkowie Komisji wysłuchali jego wyjaśnień i nie wnieśli do nich 

uwag. Dodał, że na oprogramowaniu Esesja został umieszczony projekt protokołu 

z posiedzenia ww. Komisji, z którym można zapoznać się, w tym z wyjaśnieniami 

udzielonymi przez p. Skarbnika członkom Komisji Rewizyjnej. 

Radny Alojzy Wojciech podziękował przedmówcy oraz całej Komisji Rewizyjnej  

za przeanalizowanie sprawy. Przekazał, że jego zdaniem tak powinno być 
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i podziękował, że Komisja zajęła takie, a nie inne stanowisko. Kolejno przekazał, 

że chciałby złożyć wniosek do Zarządu Powiatu. Zapytał Przewodniczącego Rady, 

czy jest, to odpowiedni czas? 

Przewodniczący Rady odpowiedział twierdząco. 

Radny Alojzy Wojciech kontynuując złożył wniosek do Zarządu Powiatu 

Pszczyńskiego w sprawie zlecenia prac projektowych na budowę chodnika, bądź też 

ścieżki pieszorowerowej wzdłuż drogi powiatowej ul. Długiej w Górze w Gminie 

Miedźna (załącznik do protokołu). Wyjaśnił, że Góra to jedno z największych 

Sołectw na terenie powiatu, liczące niespełna 3000 mieszkańców. Przekazał, 

że w ostatnich latach można obserwować bardzo ożywiony ruch w zakresie 

indywidualnych inwestycji mieszkaniowych w tym Sołectwie. Poinformował, 

że mieszkańcy Góry od wielu lat upominają się o budowę chodnika od skrzyżowania 

do końca zabudowy przysiółka Góry, nazywanego „Zawadką”. Wyjaśnił, że 

zabudowa wzdłuż ul. długiej, jest z małymi wyjątkami prawie całkowita, czyli domy 

znajdują się jeden obok drugiego. Przekazał, że praktycznie nie ma pustych działek 

na tej drodze. Poinformował, że tą ulicą mieszkańcy Góry chodzą do Ośrodka 

Zdrowia, Domu Socjalnego, Stadionu Sportowego Klubu Nadwiślan, Straży Pożarnej 

i innych obiektów użyteczności publicznej. Przekazał, że to ta droga prowadzi do 

pięknego parku, a głównie, jego zdaniem, najpiękniejszej okolicy terenów 

przyrodniczych położonych między licznymi stawami w Górze, a rozlewiskiem lewego 

brzegu Wisły. Przekazał, że są to tereny rekreacyjne nie tylko dla mieszkańców Góry, 

również dla miejscowości ościennych z całej Gminy, ale również Miasta-Gminy 

Brzeszcze. Zwrócił uwagę, że bezpieczeństwo osób poruszających się ul. Długą 

zarówno pieszo, jak i rowerami jest naprawdę narażone na dużą próbę. Przekazał, 

że całość wnioskowanego odcinka budowy w przybliżeniu wynosi od 1500 do 2000 

m. Dodał, że oczywiście inwestycję można podzielić na dwa etapy. Przekazał, 

że zdecydowanie pilniejszym rozwiązaniem problemu jest część od skrzyżowania 

do Ośrodka Zdrowia, Stadionu, Domu Socjalnego, itd., ale ten drugi jego zdaniem 

z kolei jest jeszcze bardziej niebezpieczny. Kolejno przypomniał, że kilka lat temu 

podobny wniosek składał na sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. Poinformował, 

że wraz z przedstawicielami Powiatowego Zarządu Dróg i Sołtysem Góry 

analizowano na miejscu możliwości budowy chodnika, jednak na tym te działania 

zakończyły się. Dodał, że przez jedną kadencję nie był radnym i tak jakoś złożyło się, 

że problem pozostał do dziś. Przekazał, że ponawia wniosek i prosi Zarząd Powiatu,  

aby rozpatrzył go pozytywnie. Dodał, że Sołectwo Góra i jej mieszkańcy, zwłaszcza 
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tej części, na tą inwestycję z zakresu bezpieczeństwa drogowego, czekają naprawdę 

długo, a jego zdaniem wystarczająco długo. 

Wobec braku dalszych chętnych do zabrania głosu, Przewodniczący Rady zamknął 

ten punkt porządku obrad. 

Ad. 8 Informacje bieżące. 

W sprawach bieżących Przewodniczący Rady poinformował, że na oprogramowaniu 

Esesja, jak już wspomniał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej, zamieszczone zostało 

stanowisko Komisji Rewizyjnej dotyczące zastrzeżeń w opinii Regionalnej Izby 

Obrachunkowej wydanej do Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Pszczyńskiego na lata 2022-2030, ponadto w informatorze dla radnych umieszczone 

zostało pismo i odpowiedź dot. budowy ścieżki rowerowej wzdłuż drogi nr 933 

na odcinku Ćwiklice-Rudawki, o czym była dziś mowa. Kolejno przypomniał 

wszystkim radnym o obowiązku złożenia, w dwóch egzemplarzach, oświadczenia 

o stanie majątkowym na dzień 31.12.2021 r., w nieprzekraczalnym terminie 

do 29 kwietnia br. w Biurze Rady Powiatu. Kolejno poinformował, że kolejna sesja 

odbędzie się w dniu 23 marca 2022 r. o godz. 1300, bowiem zbyt długo należałoby 

czekać na kolejną sesję, na dzień dzisiejszy w sposób zdalny, jeśli miałoby się 

to zmienić, radni zostaną o tym poinformowani. Następnie zapytał, czy ze strony 

Zarządu będą jakieś informacje bieżące, wobec ich braku, zamknął ten punt 

porządku obrad. 

P. Starosta odpowiedziała przecząco, bowiem wszystkie informacje na dziś, zostały 

już wyczerpane.  

Ad. 9 Zamknięcie obrad XXXVII sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, Przewodniczący Rady życząc wszystkim zdrowia  

i spokoju, zamknął obrady XXXVII sesji Rady Powiatu Pszczyńskiego VI kadencji  

o godz. 1428, wypowiadając stosowną formułę. 

Przebieg sesji został zarejestrowany na karcie CF, nagranie stanowi załącznik nr 16 

do protokołu. 

Przewodniczący Rady Powiatu Pszczyńskiego 

Paweł Sadza 

Protokołowała: Aleksandra Folek-Krupnik 


